
Uitbreiding stadion Willem II en stadionhuur
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In het Brabants Dagblad van donderdag 4 juni vertelt Willem IIvoorzitter Hans Verbunt over de 
uitbreiding van het stadion van 13.700 naar 18.500 plaatsen. Verbunt geeft aan in gesprek te zijn met de 
gemeente over deze uitbreiding, die hij graag gerealiseerd ziet zonder dat de huur die Willem II aan de 
gemeente moet betalen omhoog gaat. Volgens het Brabants Dagblad heeft wethouder Hamming eerder 
aangegeven dat verlaging van de stadionhuur bespreekbaar is. Deze informatie noopt de SPfractie tot 
het stellen van de volgende vragen aan het college:
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1. Bent u inderdaad van plan om Willem II verlaging van de stadionhuur aan te bieden?
2. Vindt u het verstandig om in een tijd van ongekende economische crisis waardoor ook de 

gemeente Tilburg en haar inwoners worden geconfronteerd met de noodzaak van grote 
bezuinigingen  Willem II verlaging van de stadionhuur aan te bieden?

3. Heeft Willem II eerder uitstel van huurbetaling voor 5 maanden gekregen?
4. Op basis van welke overwegingen is besloten tot een periode van 5 maanden? De wedstrijdloze 

periode  en het door Willem II aangegeven daardoor veroorzaakte gebrek aan inkomsten  duurt 
namelijk korter dan 5 maanden.

5. Is met Willem II ooit de mogelijkheid besproken dat dit bedrijf  net als alle andere 
seizoensbedrijven genoodzaakt zijn om te doen  in de maanden waarin er wel inkomsten zijn 
een financiële buffer aanlegt om de stadionhuur in de zomermaanden op te vangen?

F

F

Met vriendelijke groeten,
Namens de SP fractie,
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Bart van de Camp


